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Vážení spoluobčané,

věřím, že jste adventní čas a vánoční svátky prožili v klidu a v pohodě společně s rodinami a s těmi,  
kteří jsou Vašim srdcím nejbližší.  

Uplynulý rok 2020 byl značně odlišný od těch, které jsme zažili v  minulosti. Byl pro nás především 
nelehkou zkouškou, která představovala nemalá omezení jak v osobním, tak pracovním životě. Nekonaly 
se žádné kulturní a společenské akce a neměli jsme tedy možnost, abychom se společně scházeli  
a bavili se. Věřím, že situace v tomto směru bude v letošním roce optimističtější a že si vše dostatečně 
vynahradíme.

Co se obecních záležitostí týče, tak v  minulém roce jsme z  významnějších akcí realizovali dlouho 
očekávanou rekonstrukci komunikace, přilehlých chodníků a veřejného osvětlení v ul. Nádražní. Na tuto 
akci se nám podařilo zajistit dotaci od Ministerstva pro místní rozvoj ČR v celkové výši 1,48 mil. Kč. 
Další větší akcí byla demolice zbývající části ubytovny u nádraží, která hyzdila obec a představovala 
i riziko úrazu.  Dále byla provedena oprava trhlin na obecních komunikacích tzv. pružnou zálivkou. 
Za velký úspěch považuji, že se nám podařilo zajistit územní rozhodnutí  na obslužnou komunikaci 
a inženýrské sítě pro 29 stavebních parcel v  lokalitě   Čáslavky. Také jsme vykoupili od soukromého 
vlastníka část pozemku podél loděnice, který bude zpevněn a bude tak zajištěn přístup k  loděnici  
a cyklostezce. Byla zpracována projektová dokumentace a podána žádost o stavební povolení na 
výměnu vrat hasičské zbrojnice.  Podařilo se nám získat dotaci od Ministerstva vnitra ČR ve výši 450 
tis. Kč na nákup zásahového požárního vozidla a byla podána žádost o další navazující dotaci ve výši 
300 tis. Kč od Krajského úřadu Královehradeckého kraje. Z těch menších akcí bych zmínil rekonstrukci 
prodejny potravin „U Tomášků“, částečnou rekonstrukci bytu v kulturním domě, nový asfaltový  chodník 
před kulturním domem, asfalt. vjezd a zpevněnou plochu pro parkování osobních aut u bytovek,  
nové veřejné osvětlení se solárními panely v ul. Na Nové. Byl zakoupen nový traktor na sečení trávy  
s hydraulicky vyklápěcím košem. Také byla nově zřízena služba - informování občanů prostřednictvím 
SMS. Pokud tedy chcete být informováni, co se v obci děje, jaké kulturní, či společenské akce se konají, 
kdy se koná zasedání zastupitelstva, kdy bude otevřena obecní skládka, nebo jaký pes se zaběhnul  
- aktivujte si zasílání SMS zpráv z úřadu prostřednictvím webových stránek obce, či přímo osobně  
v kanceláři obecního úřadu.

Příprava obecního rozpočtu pro letošní rok byla poznamenána určitou nejistotou, kdy po legislativních 
krocích vlády spojených se zrušením superhrubé mzdy, zvýšením slevy na poplatníka a všemi 
kompenzačními bonusy představuje odhadovaný propad na straně příjmů cca 20 %. Příjmy ze sdílených 
daní budou tedy pro naši obec v roce 2021 nižší cca o 4 mil. Kč, což je ještě ta optimističtější varianta, 
se kterou jsme ve schváleném rozpočtu uvažovali.

Prioritou letošního roku je pro nás získání stavebního povolení a zahájení realizace stavebních 
pozemků v lokalitě Čáslavky. Dále počítáme, že budeme pokračovat s opravami komunikací a chodníků. 
Odsouhlasenou rekonstrukci multifunkčního hřiště budeme realizovat pouze v případě, že se nám podaří 
získat dotaci od Ministerstva  pro místní rozvoj ČR, o kterou jsme opakovaně požádali. V plánu je také 
zlepšení stavu předsálí kulturního domu, výměna vrat u požární zbrojnice a samozřejmě běžná údržba 
obecního majetku a zeleně. V letošním roce se ale chceme zaměřit především na přípravu projektové 
dokumentace uvažovaných akcí a to až do fáze vydání stavebních povolení. Jedná se o plánované 
a odsouhlasené akce jako např. inteligentní semafory na křižovatce u základní školy, přístavba 
multifunkční učebny ZŠ nebo např.  výstavba malometrážních bezbarierových bytových jednotek v místě 
bývalé ubytovny. Plány a nadšení jsou velké, času a peněz je o poznání méně. Věřím, že se nám ale  
i přesto podaří tyto naše plány uskutečnit a to za přispění všech zastupitelů a pracovníků obecního 
úřadu, kterým za jejich odvedenou práci v roce 2020 děkuji.

Do nového roku 2021 Vám všem přeji pevné zdraví, hodně štěstí, rodinné pohody, úspěchy v osobním  
i pracovním životě, veselou mysl a hlavně... mějte se rádi.

Pavel Beránek   
starosta obce
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Ohlédnutí za školním rokem 2019-2020

Přiblížil se čas, kdy přemýšlíme nad uplynulým 
rokem, rekapitulujeme a hodnotíme uplynulé 
období. Jaké bylo, čeho jsme dosáhli, co se 
nám povedlo nebo nepovedlo. Zhodnotit 
uplynulý školní rok je těžké. Tak jako celou 
republiku, respektive celý svět, poznamenala 
koronavirová pandémie, tak i činnost naší 
školy ovlivnilo šířící se onemocnění COVID 19.

Začátek školního roku 2019/2020 proběhl 
v optimistické náladě. Přivítali jsme nové 
školáčky a naplánovali si spoustu akcí pro 
nový školní rok – plavecký výcvik, výlety, 
exkurze, koncerty, divadelní představení, 
besedy, vystoupení žáků. Některé akce jsme 
ještě stihli zrealizovat. Byli jsme například 
svědky krásného divadelního představení 
Divadélka pro školy, při výchovném koncertu 
jsme si připomněli méně známé i více známé 
písničky z pohádek, nacvičili jsme vystoupení 
pro vítání nových občánků a pro rozsvícení 
vánočního stromu a připravili jsme s dětmi 
vánoční vystoupení o Machovi a Šebestové, 
kteří cestují v době vánoční po celém světě. 
Vystoupení bylo plné pohádek, tanečků, 
vánočních písniček a koled z různých částí 
Evropy. Žáci dokázali, že jsou zdatnými 
zpěváky, herci i tanečníky.

Nový kalendářní rok 2020 nás zastihl v plné 
práci, kdy jsme ladili známky na blížící se 
vysvědčení. V této době se však již nad Evropu 
začala blížit koronavirová pohroma, která za 
pár měsíců zasáhla se smrtonosnou silou celý 
svět a  plnou silou udeřila v měsíci březnu i na 
naši republiku. Zavřely se restaurace, obchody, 
divadla, kina, omezila se doprava, uzavřely se 
školy. Ve školách bylu pusto, prázdno a smutno. 

Základní škola

Výuka se přesunula do domovů dětí k NTB, PC 
a tabletům. Nastalo období, které bylo velice 
náročné pro rodiče, žáky i pedagogy. Přestože 
si to velká část veřejnosti nechce připustit, tak 
kantoři opravdu nezůstali doma, aby si užívali 
volných chvil se svými rodinami. Pro pedagogy 
nastalo náročné období, kdy se ze dne na den 
přešlo z prezenčního vzdělávání na vzdělávání 
distanční. Mnoho hodin práce navíc nad 
osmihodinovou pracovní dobou bylo věnováno 
hledání nových způsobů výuky, komunikaci se 
žáky a jejich zákonnými zástupci, kontrolám 
prací žáků, přípravami na on-line vzdělávání. 
Toto těžké období trvalo až do května 2020, 
kdy došlo konečně k rozvolnění opatření 
vydaných MZ a Vládou ČR z důvodu zamezení 
šíření onemocnění COVID 19 a konečně se 
žákům otevřely školy. Znovuotevření škol však 
od počátku provázely samé těžkosti. Zajištění 
provozu školy, školní družiny a školní jídelny 

tak, aby byla splněna vládní opatření (jako 
například homogenita skupin žáků, dodržování 
vzdálenosti lavic ve třídách i vzdálenosti 
mezi žáky, omezené počty žáků ve třídách, 
nestřídání pedagogů apod.) bylo pro nás 
pedagogy příčinou několika bezesných nocí. 
Přes všechny počáteční obtíže a problémy 
jsme přesto úspěšně ukončili školní rok. Bylo 
vydáno vysvědčení, žákům začaly prázdniny, 
nastalo období odpočinku a lenošení.     

Dva měsíce prázdnin však utekly jako voda 
a už tu byl nový školní rok 2020/2021. Opět 
jsme 1. září slavnostně přivítali mezi námi 
nové školáčky, rozdali dárečky na přivítanou 
a plni optimistických představ jsme začali 
rozbíhat nový školní rok. To se však nad námi 
již opět začala stahovat koronavirová mračna. 
Ze začátku jsme si nechtěli připustit, že by  
mohlo dojít k nejhoršímu a opět se musely 
zavřít školy. Skutečnost však byla jiná. Dne 
14. 10. 2020 se opět uzavřely školy a žáci opět 
přešli na distanční vzdělávání. Černá můra nás 
pedagogů se stala skutečností. Veškeré naše 
plány opět ztroskotaly. Přestože je současná 
doba nejistá, pevně věřím, že nový rok 2021 
bude šťastnější. 

Ať Vás radost a klid provází nejenom v období 
vánočních svátků, ale i v novém roce. 

Mgr. Zuzana Cabicarová, ředitelka školy
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hry Letem světem. Poslední červnový den jsme 
si popřáli krásné prázdniny a prima léto.

V září na nás ve družině čekal Žabák a jeho 
kamarádi. Každý měsíc nás navštíví jeden jeho 
kamarád. V září to byla Beruška. Naučili jsme 
se novou písničku Beruško, půjč mi jednu tečku, 
vyrobili si berušku na listu, dozvěděli jsme se 
něco málo ze života hmyzu. Přivítali jsme nové 
prvňáčky, navlékali jeřabinové korále, tvořili  
z kaštanů a pouštěli po řece lodičky z papíru. 
V říjnu to byl Ježek. Začali jsme venku sbírat 
listy, vyrobili si z nich housenku, potom ježky 
z vlny, na zahradě si nasbírali jablka a usušili 
jsme si z nich křížaly, ale víc už jsme nestihli. 
Zase k nám do Čech přišel vir s nemocí Covid 
19 a zavřel nám školu. 

Věřte, že nikdo není nadšený, že je doma. 
Všichni si moc přejeme, aby se škola zase 
otevřela a zůstala tak až do konce června. 
Stýská se dětem, učitelkám, vychovatelkám. 
Není nad to, když máte řád, víte, co budete 
celý den dělat, co vás čeká, že se něco nového 
naučíte, budete v kontaktu s kamarády  
a prožívat všední radosti i starosti. 

Proto mi dovolte, abych nám všem touto 
cestou popřála do nového roku 2021 pevné 
zdraví, pohodu v práci, spokojenost doma  
a hlavně hodně radosti z maličkostí, ze 
vzájemné blízkosti.

Krásný celý nový rok 2021. 

Vychovatelka Šárka Šebková

V minulém článku jsem Vám všem přála pevné 
zdraví do roku 2020. To jsem ještě netušila, 
že právě naše zdraví bude narušeno virem,  
ze kterého bude mít celý svět strach, jak tomu 
bylo na jaře, kdy nám naši školu ze dne na den 
zavřeli a nevěděli jsme, co bude dál. Do té doby 
jsme si s dětmi virtuálně cestovali po světě, 
vyráběli vlajky, povídali si o státech a v březnu 
ještě stihli jednu cestovatelskou přednášku  
o Taiwanu. A to jich mělo být celkem devět. 

Pak jsme se někteří v květnu vrátili a v určených 
15 členných skupinkách se učili žít s rouškami, 
dezinfikovat si ruce, dodržovat přísná 
hygienická opatření. Ani v této nelehké době 
jsme si nezapomínali povídat, hrát a učit se 
nové věci. Hodně jsme chodili ven, u nádraží si 
stavěli domečky z přírodnin. Na konci školního 
roku jsme vyhlásili vítěze celoroční družinové 

Školní družina 2019/2020

Ptáte se, jaká byla naše mateřská škola  
od zimy do podzimu? 

Jiná, změnilo se personální obsazení, kdy ke 
stávajícím pedagogům – pí. uč. M. Eflerové  
a pí. uč. I. Felbrové přibyly dvě nové paní učitelky 
– Gabriela Kubáková a  Tereza Pleskotová. 

Změnila se doba, kdy bylo potřeba reagovat na 
situaci kolem Covid – 19 a uzavření mateřské 
školy. Děti se vzdělávaly doma s pomocí 
svých rodičů a počítačů, ale s podporou svých 
kmenových učitelek – plnily různé úkoly, 
doplňovaly pracovní listy, posílaly obrázky, 
zpívaly a cvičily. Jak se jim dařilo, jsme si 
mohly ověřit ze zaslaných fotografií, které nám 
učitelkám přicházely do emailu. 

Ale teď pěkně po pořádku…zima nám utekla až 
moc rychle, sníh se všem obloukem vyhýbal, 
přesto si děti stihly užít karneval - soutěže, 
tanečky, a už na ně čekal edukační program 
„Nemocnice pro medvídky“, jehož cílem je 
zbavit děti obav před bílými plášti. Programem 
je provedly budoucí lékařky, které dětem 
ukázaly nejen prostředí „ordinací“ přímo ve 
školce, ale provedly je i „operací“ plyšových 
medvídků s důrazem na funkce jednotlivých 
orgánů lidského těla. 

Mateřská škola

Březen byl měsíc, se kterým bylo spjato plno 
plánů… divadla, program pro zdravé nožky, 
vítání motýlků, plavání, besídka… nic z toho 
se však neuskutečnilo. 17. března zavřel 
Covid vrátka naší školky a děti za přísných 
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Základní organizace ČZS v  Černožicích 
registruje v současné době 76 členů. Uplynulý 
rok byl pro mnohé lidi velmi nestandardní  
a nebylo tomu jinak ani v našem spolku.

Na začátku roku jsme ještě stihli uspořádat 
výroční členskou schůzi, kde jsme si nastínili 
akce, které jsme měli v  plánu během 
nadcházejících měsíců.

Jarní přednáška manželů Márových ani zájezd 
se bohužel nemohly konat, ale povedlo se nám 
alespoň setkání u loděnice, kde účast členů  
a rodinných příslušníků byla hojná.

Opět jsme pozvali hudebníky, kteří se postarali 
o zábavu, takže o hudbu k  tanci a poslechu 
nebyla nouze. O občerstvení se postarali 
členové výboru, takže o blaho našich žaludků 
bylo postaráno také. Počasí nám přálo po 
celou dobu akce a toto posezení u loděnice se 
zdálo jako velmi vydařené.

Jak jsem již zmínil, tak tradiční zájezd 
neproběhl a ani podzimní cestovatelská 
beseda manželů Márových se bohužel 
uskutečnit nemohla. Budeme doufat, že na 
jaře se situace s pandemií uklidní a budeme se 
moci vrátit k normálním aktivitám.

Na závěr mi dovolte, abych Vám do nového 
roku popřál mnoho zdraví, štěstí a pěstitelských 
úspěchů.

         Václav Blatník, předseda ZO ČZS

Černožičtí zahrádkáři

hygienických podmínek pustil zpátky až 22. 
května. I přes návrat dětí do mateřské školy 
jsme byli všichni limitováni tím, kam můžeme, 
kdo může k nám, nebo vlastně, kdo k nám 
nemůže a kam nemůžeme my. Nakonec jsme 
se tedy rozhodli uspořádat předškolákům 
pasování na školáky alespoň symbolicky 
na školní zahradě a za potlesku mladších 
kamarádů.  S programem, který jsme pro naše 
nejstarší připravily my učitelky a děti z velké 
třídy. 

Léto a sluníčko zahřálo školku, naděje na 
běžný režim byly velké. Září nám přineslo 
zahájení plaveckého kurzu v Hradci Králové  
i opakování úspěšného programu Nemocnice 
pro medvídky. V říjnu jsme ještě stačili ozdobit 
dýně, zhlédnout divadlo připravené paními 
učitelkami, naučily jsme se nové básničky, 
písničky.

Bohužel obávaná nemoc vedená koronavirem 
se nevyhnula ani naší školce a v pondělí 19. 
října jsme školku nemohli otevřít… nemocné 

zůstaly paní učitelky i některé děti. A ti, kdo 
zůstali zdraví, museli do karantény. 

Listí již dávno opadavá ze stromů a zima se 
třese na to, aby nás zasypala hromadou sněhu. 
Vyhlížíme ji s dětmi netrpělivě, těšíme se na 
sněhovou nadílku, Vánoce ve školce, setkání  
s rodiči... Věříme, že brzy zase bude všechno 
zlé za námi a ve školce nebude ticho a prázdno, 
ale křik, smích a šťastné děti i jejich zdravé 
paní učitelky. 

Vánoce jsou období, 
které láska a štěstí ozdobí, 
proto je každý má tak rád 

a my Vaše děti a paní učitelky 
Vám k tomu chceme ještě kopec zdraví z 

celého srdce přát!

Děti a učitelky MŠ Černožice
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Černožická kanoistika
Tato sezóna začala jako každá jiná a nic 
nenaznačovalo, že by neměla proběhnout 
jako každý rok, ale člověk míní, svět mění, 
byli jsme hozeni do zcela jiné a pro každého 
z nás náročné doby. Ano, v březnu nás zastihla 
pandemie a my jsme museli ze dne na den 
změnit naše plány, zvyky, denní rituály. Žádný 
společný trénink v  tělocvičně, v  bazénu,  
na běžkách, žádné soustředění.

Každý z  nás byl izolovaný doma a najednou 
musel dělat všechno sám, učit se novým 
výukovým metodám, jak ve škole,  tak i při 
tréninku. Musím říct, že tuto náročnou dobu 
naši závodníci zvládli výborně a tato situace 
je neodradila od dalšího trénování a zůstali 
kanoistice věrni. Tato doba je o velké morálce 
a naše děti ji mají,  a to je super.

Můžeme se pochlubit docela velkou 
základnou, která dosahuje čísla 28 závodníků. 
Bylo fajn vidět všechny děti na vodě, když už 
se mohlo znovu společně trénovat. Všichni si 
naplno užívali „svobody společného pohybu“  
a těšili se na závody, které nám však rušili jeden  
za druhým. 

Ale náš sportovní svaz se snažil i v tak náročné 
době vymyslet, jak by si děti mohly zazávodit  

a uspořádal v červnu 2 super víkendy - regionální 
závody, které proběhly po celé republice tak,  
aby se jich mohl zúčastnit každý oddíl a nebylo 
porušeno vládní nařízení. Pro náš oddíl to 
byly závody v  Nymburce, Pastvinách, Hradci 
Králové a Pardubicích. Závody se vyvedly  
a děti si přivezly spoustu medailí a další chuť 
do trénování.

VÝSLEDKY MČR RAČICE 2020

TRATĚ
K1 200m K1 500m K1 1000m K2 200m K2 500m K2 1000m K4 500m

Vojta Makovský SF 17.místo FB 7.místo FB 7.místo FA 7.místo FA 8.místo FA 6.místo FA 4.místo

Lucka Herzánová FA 4.místo FA 4.místo FA 5.místo FA 3.místo FA 3.místo FA 2.místo FA 4.místo

Eliška Nováková R 45.místo R 45.místo R 41.místo   FB 9.místo   FA 8.místo

Verča Davidová R 29.místo FB 8.místo FB 4.místo R 21.místo FB 6.místo   FA 8.místo

Kuba Dušátko R 46.místo R 39.místo R 33.místo   FB 6.místo FA 9.místo FA 7.místo

Anežka Hojná FC 1.místo FA 4.místo FA 4.místo FA 7.místo FA 6.místo FA 2.místo

Lukáš Kliment SF 32.místo   FC 5.místo   FB 1.místo FA 6.místo  

Vašek Hojný   FA 2.místo F 2.místo   FA 2.místo F 2.místo

Ondra Hlaváč   FA 4.místo F 5.místo   FA 2.místo F 2.místo

Tomáš Vrátný   F 5.místo F 21.místo   F 4.místo F 16.místo  

Martin Němeček   F 2.místo F 9.místo   F 4.místo F 16.místo  

Kuba Vlček   F 1.místo F 5.místo   F 1.místo F 2.místo  

Lukáš Hlaváč   F 1.místo F 7.místo   F 1.místo F 2.místo 

17 medailí (4x1. místo, 11x2. místo, 2x3. místo, 6x4. místo)

Na konci června se už vládní nařízení rozvolnila 
do té míry, že jsme mohli plánovat soustředění a 
naplno se připravovat na Mistrovství republiky, 
které se konalo v  polovině prázdnin. Z  něj  
jsme přivezli krásných 17 medailí z  cenných 
kovů a 6 bramborových medailí, a také spoustu 
finálových míst. DÍKY!!! 

Na těchto závodech si vyjely Anežka 
Hojná a Lucka Herzánová účast v jediném 
mezinárodním závodu v maďarském Szegedu, 
který se konal v  polovině září. Ve větrném 
počasí si Lucka dojela pro krásnou stříbrnou 
medaili.

Po krátké pauze jsme se začali připravovat 
na druhou část sezony, kam byly přesunuty 
všechny republikové závody. Mezi nimi  jsme 
stihli uspřádat náš tradiční Černožák s účastí 
více jak 370  závodníků z 20 oddílů. 

Naši závodní sezonu jsme ukončili za 5 minut 
12 v  Praze na Mistrovství České republiky 
v dlouhých tratích. Po těchto závodech se zase 
epidemiologická situace začala zhoršovat  
a všechny aktivity zakazovat. Takže můžeme 
být vděční, že ta naše poněkud zvláštní sezona 
vůbec proběhla a my mohli ukázat naše výkony 
a dokázat, že mělo naše snažení smysl. Jiné 
sporty takové štěstí bohužel neměly…

Přejme si, aby další sezona byla už jako  
každá jiná a my mohli sportovat bez dalších 
omezení. Na našich oddílových stránkách 
www.cernozice.cz/kanoistika se můžete 
podívat na fotky ze závodů, soustředění  
a tréninků.

Na závěr bych popřál našim závodníkům pevné 
zdraví a hodně sil a chuť dál trénovat a závodit 
v dalších sezonách.

Dále bych chtěl poděkovat všem našim 
podporovatelům v  čele s  Obcí Černožice, 
kteří nám pomáhají sportovat  bez finančních 
starostí a díky nimž můžeme dělat tento 
krásný sport, který má u nás v obci dlouholetou 
tradici. Přijďte se na jaře podívat na břeh Labe, 
jak nám to jde :).

Petr Reich
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Jak plynul rok 2020 z pohledu 
černožických závodníků

…Chyběla mi voda, společné trénování  
a legrace…

Pro nás, pro Černožáky, tak asi i jako pro 
ostatní oddíly, to byla sezóna plná překvapení, 
zážitků, nových přátelství, úsilí, dřiny, ujetých  
a naběhaných kilometrů, radosti a možná i pár 
malinkých zklamání. Každé zklamání nebo 
nějaká chyba nás posunuly vpřed, takže i za ty 
jsme byli nakonec vděční. Ale i přes to všechno 
jsme si to všichni náramně užili. Byla to sezóna 
o něco málo jiná, než ty předešlé. Nejen že 
jsme byli všichni o rok starší, ale už na začátku 
nás zastihla nemilá věc, která nám tuto sezónu 
znepříjemnila.

Pojďme ale začít od úplného začátku. Celý 
leden jsme běhali stále někde na běžkách. 
Příroda nám letos bohužel moc přírodního 
sněhu nenadělila, ale na pár osvědčených 
místech na horách se přeci jen něco najezdit 
dalo. Začátkem února začalo naše první 
soustředění pro tento rok. Vybrali jsme si naše 
oblíbené místo pro běžkování a jako každý rok 
jsme jeli na Benecko do hotelu Žalý. Tam jsme 
strávili přibližně týden intenzivního trénování. 
Moc jsme si to tam užili, ale všechno krásné 
někdy končí.

Po návratu z  hor jsme nepřestali trénovat, 
akorát jsme pomalu přešli z  běžek na běh. 
Zimní příprava nám pomalu ale jistě končila. 
Všichni jsme se těšili, až opustíme posilovnu 
a trenažery a konečně se půjdeme projet ven 
na vodu. Chtěli jsme si to urychlit a podívat 
se někam do zahraničí za teplem. V  plánu 
bylo kajakářské soustředění v Itálii. To se nám 
bohužel už uskutečnit nepodařilo, ve světě 
řádil virus a kvůli vládním opatřením se to už 
nedalo. Taky jsme se báli, že bychom se už 

přes hranice jen tak lehce nedostali. Nezbylo 
nám tedy nic jiného, než se spokojit s počasím 
tady v  Čechách. Situace ve světě se stále 
zhoršovala a v průběhu března jsme se museli 
přizpůsobit. 

Shromažďování lidí bylo zakázáno a tím nám 
skončily i hromadné tréninky. Náš trenér nám 
každý den posílal tréninkový plán, který jsme 
každý den vzorně plnili. Začali jsme dřít jako 
koně doma, každý sám za sebe. Kdybych řekl, 
že všichni poctivě, lhal bych… Bylo to hodně  
o vlastní morálce a zodpovědnosti. Já sám 
jsem jí bohužel moc neměl, a tak jsem byl rád, 
když jsme alespoň po dvojicích začali chodit 
na vodu. 

Všechny závody se nám posunuly a až teprve 
v  květnu nás čekaly naše první závody. 
V  Nymburce a na Pastvinách jsme konečně 
mohli porovnat své síly s  ostatními. Jako 
další jsme si jeli zazávodit do Hradce Králové  
a Pardubic, tam se nám také velmi líbilo. 

Už se blížil konec června a my jsme vyrazili na 
soustředění do Týna nad Vltavou.Tam jsme 
především pádlovali, běhali a posilovali celý 
týden. Ačkoli tam byly občas velké vlny, všichni 
jsme to statečně zvládli. Po pár dnech volna 
doma jsme se vydali na soustředění do Račic, 
kde už jsme se  začali chystat na náš vrchol 
sezóny, Mistrovství České republiky, které se 
konalo v Račicích. Tam jsme se konečně mohli 
poprat se všemi našimi soupeři z celé České 
republiky. 

Na MČR v  Račicích jsme jako ,,malý“ oddíl 
často probojovávali do finálových jízd. Prvním 
medailistou byl Václav Hojný F1 2. místo 
MK1 benjamínci A 1000m, 2.místo MK1 
benjamínci A 500m, 2. místo K2 benjamínci 
A 500m, 2. místo K2 benjamínci A 1000m; 
Jakub Vlček F1 5. místo MK1 benjamínci  

C 1000m, 1. místo MK1 benjamínci C 500m, 
2. místo K2 benjamínci B+C 1000m; Lukáš 
Hlaváč F1 7. místo MK1 benjamínci 1000m, 
1. místo MK1 benjamínci C 500m, 2. místo 
K2 benjamínci B+C 1000m; Anežka Hojná 
F1 5. místo K1 dorostenky 500m, 6. místo 
K2 dorostenky 500m, 4. místo K1 dorostenky 
1000m, 2. místo K4 dorostenky 500m, 7. místo 
K2 dorostenky 200m, Lucie Herzánová F1  
4. místo K1 juniorky 500m, 3. místo K2 juniorky 
500m, 4. místo K4 ženy + juniorky 500m,  
5. místo K1 juniorky 1000m, 2. místo K2 
juniorky 1000m, 6. místo K1 juniorky 200m,  
3. místo K2 juniorky 200m; Ondřej Hlaváč F1  
5. místo MK1 benjamínci A 1000m,  
4. místo MK1 benjamínci A 500m, 2. místo K2 
benjamínci A 500m, 2. místo K2 benjamínci 
A 1000m;  Lukáš Kliment F1 6. místo K2 
žáci 1000m; Tomáš Vrátný  F1 5. místo MK1 
benjamínci B 500m; Martin Němeček F1  
2. místo MK1 benjamínci B 500m; Jakub 
Dušátko F1 9. místo K2 dorostenci 1000m,  
7. místo K4 dorostenci 500m; Vojtěch 
Makovský F1 6. místo K2 junioři 1000m,  
8. místo K2 junioři 500m, 7. místo K2 junioři 
200m, 4. místo K4 junioři 500m.

Po MČR mnozí z  nás měli dva týdny 
zaslouženého volna, až na Lucii Herzánovou, 
Anežku Hojnou a Lukáše Klimenta. Ti odjeli na 
reprezentační soustředění zpátky do Račic.

Na toto soustředění navazovaly hned další 
závody a to I. Náhradní závod ČP,  zde se umístil 
na stupních vítězů Jakub Vlček - 2. místo MK1 
benjamínci C 1000m, 1. místo MK1 benjamínci 
C 200m, 2. místo K2 benjamínci B+C 500m; 
Václav Hojný -2. místo K2 benjamínci A 500m, 
2. místo MK1 benjamínci A 1000m; Ondřej 
Hlaváč - 2. místo K2 benjamínci A 500m, 
3. místo MK1 benjamínci A 1000m; Lucie 
Herzánová - 3. místo K1 juniorky 500, 3. místo 

K2 juniorky 500m, 3. místo K2 juniorky 200m;  
Tomáš Vrátný - 2.  místo MK1 benjamínci B 
200m, Lukáš Hlaváč - 1. místo MK1 benjamínci 
C 200m, 2. místo K2 benjamínci B+C 500m; 
Lukáš Kliment - 3. místo K2 žáci 1000m; 
Anežka Hojná- 3. místo K1 dorostenky 2000m.

A protože se kvůli korona situaci zrušil ještě 
jeden závod, tak za dva týdny se konal II. 
Náhradní závod ČP. Tady se na stupních vítězů 
umístila Lucie Herzánová - 2. místo K1 juniorky 
500m, 3. místo K1 juniorky 1000m; Václav 
Hojný- 3. místo MK1 benjamínci A 500m.

Ještě se tady jenom na okraj zmíním, že  
i přes celkem nejasnou situaci ve světě se 
pořádaly jako jediné mezinárodní závody pro 
mládežnickou kategorii Olympijské naděje 
v  Maďarském Szegedu, kde ČR zastupovaly 
z  našeho oddílu Anežka Hojná a Lucie 
Herzánová, která si domů přivezla bronz 
z kilometru. 

Na konci září se konaly poslední závody 
v  Praze, a to na tratích 5 km a 2 km.  Ještě 
jsme stihli Černožický kilometr. Po těchto 
závodech jsme si odpočinuli týdenním volnem 
a pak začaly tréninky, ale na začátku října už 
to začínalo být jako na jaře…   Bohužel se zase 
situace se zákazy  vrátila a my museli zase 
začít trénovat ve dvojicích a doma. Není to pro 
nás moc zábavné, ale věřím, že se situace brzy 
zlepší a přes zimu budeme moci trénovat jako 
obvykle.

Kvůli 2. vlně covidu ani nebyla ukončena 
sezóna na Vydracupu, což mě hodně mrzí. 

Bylo by fajn, kdybychom se mohli společně 
sejít alespoň na vánoční besídce.

Společně zavzpomínali závodníci kanoistického 
oddílu TJ Černožice, jak to viděli oni…
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S koncem letošního velmi podivného roku mi 
dovolte Vás seznámit s akcemi, které jsme i přes 
pandemická opatření v průběhu uplynulých 12 
měsíců dokázali zorganizovat pro černožické 
děti. Již v  lednu jsme vyrazili na druhý ročník 
zimního sportovního soustředění, tentokrát 
do Rokytnice nad Jizerou. 17. až 19. 1. jsme 
v  Benátecké chalupě strávili krásné tři dny,  
s 25 svěřenci. Ač počasí tolik nepřálo a sněhu 
bylo poskrovnu, vůbec nám to nevadilo a užili 
jsme si i tak pěknou lyžovačku či bobovačku se 
soutěžemi. Bohužel pár závodních speciálů se 
závodníkům podařilo roztřískat, a tak všichni 
pevně věříme, že na nás bude letos Ježíšek 
myslet :). V  krásné horské boudě jsme navíc 
vyzkoušeli taneční podložky Dance Pad a DJ 
Marko Fabas uspořádal fantastickou diskotéku 
největších hudebních hitů.

V  jarních a letních měsících pandemická 
opatření nedovolila konat jakékoliv akce, 
proto další v  pořadí byl až na konci prázdnin 
Sportovní den, který se setkal s  nebývalým 
ohlasem. V neděli 30. srpna soutěžilo v šesti 

Florbalový oddíl TJ Černožice
sportovních disciplínách v  pěti dívčích  
a chlapeckých kategoriích podle věku celkem 
62 mladých sportujících nadšenců.

Nešlo tak ani o vítězství jako o pocit radosti 
a nadšení našich ratolestí ze společného 
dopoledne v  kruhu přátel a kamarádů. Vítěze 
jsme odměnili sportovními cenami a sladkými 
odměnami. Všichni ostatní soutěžící ale 
rovněž zaslouží obdiv a uznání za předvedené 
výkony a soutěživost. Zlaté medaile si nakonec 
odnesli tito sportovci:

• kat. dívky 2016-2017 – Adélka Kohoutková 
• kat. dívky 2014-2015 – Nikolka Malinová 
• kat. dívky 2012-2013 – Zuzanka Čechová 
• kat. dívky 2010-2011 – Vendulka Dostálová 
• kat. dívky 2019 a starší – Adélka Fabiánová

• kat. chlapci 2016-2017 – Rudolf Blážo 
• kat. chlapci 2014-2015 –Teo Kutal 
• kat. chlapci 2012-2013 – Dan Špryňar 
• kat. chlapci 2010-2011 – Filda Raszka 
• kat. chlapci 2019 a starší – Kamil Jirousek

V  průběhu prázdnin jsme na podnět rodičů 
uskutečnili příměstský tábor COOL. Jednalo 
se o soubor pěti výletů od pondělí do pátku na 
konci měsíce července. S kolegou, vynikajícím 
pedagogem Martinem Ivanem, donedávna 
pracujícím v naší MŠ, jsme vyrazili s celkem 22 
odvážlivci vstříc velkým dobrodružstvím. 

V  pondělí jsme vycestovali do Mirakula 
v Milovicích, kde děti vyzkoušely různé aktivity 
jako lesní hřiště, obří trampolíny a houpačky, 
lanová centra, podzemní chodby, tobogány, 
kontaktní zoo, vodní svět a mnohé další. 
V  úterý, kvůli velkému vedru, jsme oproti 
původnímu programu v  Deštném v  Orlických 
horách navštívili kemp Zákoutí s  bazénem. 
A po vydatném obědě vyrazili na adventure 
golf a fotbal golf. Středa byla ve znamení 
velké sportovní aktivity, totiž Gladiator Race 
Arény na Stříbrném rybníku v  Hradci Králové. 
Pro naše ratolesti byl připraven dobrodružný 
program, překážková dráha a nakonec i závod 
o medaile. Dle nadšení dětí šlo o nejúžasnější 
výlet z  celého týdne. Ve čtvrtek nás čekal 
odpočinkový výjezd na letní pláž do aquacentra 
Pardubice. Ani zde nebyla o zábavu nouze. 
Poslední den jsme se stali nejprve vojáky 
v  Pevnosti Josefov, kde jsme hledali dělové 
koule, plnili úkoly v  podzemí a honili se za 
pokladem. Po obědě jsme se prošli ptačím 
parkem a vláčkem mířili domů. Všechny děti za 
vzorné chování během celého tábora zaslouží 
velkou pochvalu.

Pro radost všech milovníků basketbalu jsme 
nainstalovali na hřišti  streetbalový koš, který 
byl pořízen z dotačního programu MŠMT.

Na poslední chvíli před opětovnými vládními 
opatřeními jsme stihli uspořádat i tradiční 
letní sportovní soustředění v  Havlovicích, 
kterého se zúčastnilo 26 hochů a dívek. 
Překrásné babí léto nám dovolilo si úžasně 
užít třídenní sportovní maraton :). Od pátku 
do neděle jsme již opět soutěžili v  minigolfu, 

přehazované na beachvolejbalovém hřišti 
či v atletickém pětiboji. Vyzkoušeli jsme si  
i frisbee, samozřejmostí byl florbalový trénink 
a pozdější zápasy. Nechyběly taneční podložky 
a stihli jsme i večerní kino v místní tělocvičně. 
Nesmím opomenout zdůraznit, že naprostou 
senzací bylo stravování ve školní jídelně ZŠ 
Havlovice, kde jsme paní vedoucí kuchařku 
za připravená jídla odměnili diplomem  
a zaslouženou odměnou. 

Obrovskou pochvalu a poděkování zaslouží 
samozřejmě i vedoucí a všichni ti, kteří se 
podíleli na organizaci všech těchto akcí, 
zejména pánové Luděk Malina, Miroslav 
Macháň, Petr Malina, Marek Fabián, Pepa Voltr, 
Michal Malina, Petr Vrátný.

Na závěr mi dovolte, vážení čtenáři, touto cestou 
popřát Vám všem především pevné zdraví, 
v novém roce ať se splní všechna přání. Doba 
nám přinesla vědomí, že štěstí a spokojenost 
nemusíme nikde hledat, že ho máme v běžném 
každodenním a mnohdy náročném životě.  
Ať Vám děti dělají radost!

T. Raszka, trenér
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Vážení čtenáři,

nejprve musím zmínit konečné výsledky 
předchozího zkráceného fotbalového ročníku 
2019/2020. Tým Hurican/Bruggy Černožice 
skončil na 16. místě v  krajském přeboru. 
Hlavním důvodem tohoto nelichotivého 
umístění bylo to, že se tým rozhodl k  jarním 
zápasům již nenastoupit v  návaznosti na 
zhoršující se epidemiologickou situaci v ČR.

Tradičně v poslední červencové sobotě jsme 
uspořádali 25. 7. 2020 již 19. ročník turnaje 
v  malé kopané „O pohár starosty Černožic“. 
Vítězem turnaje se stal tým AC Plačice, který 
tento turnaj vyhrál již počtvrté. Naše mužstvo 
skončilo na 3. místě.

V  právě probíhajícím ročníku 2020/2021 
jsme se přihlásili do okresního přeboru 
Královéhradeckého kraje v  malém fotbalu 
(druhá nejvyšší soutěž malého fotbalu pod 
širým nebem v  Královéhradeckém kraji). Dne 
12. 10. 2020 byla soutěž zastavena z důvodu 
zhoršující se epidemiologické situace v ČR.

Letošní rok jsme zahájili plni očekávání  
a nadšení. Těšili jsme se na nové přírůstky a 
nadcházející závodní sezónu. Již koncem zimy 
jsme začali se skokovou a drezurní přípravou, 
abychom takzvaně „neusnuli na vavřínech“. 
Bohužel na začátku jara byly všechny sportovní 
soutěže zrušeny, a tak se start závodní sezóny 
odsunul. Naši jezdci využili nucené volno 
k trénování, ale i k občasné procházce.

Léto přineslo rozvolnění a my jsme vyjeli sbírat 
mašle. Veronika Špačková s hřebcem Casterem 
se zúčastnili Mistrovství České republiky. 
Těšili se i na finále Kritérií mladých koní, kam 
postoupili, ale to bohužel kvůli zdravotním 
komplikacím museli zrušit. Úspěšně naši 
stáj dále reprezentovali jezdci Aneta Páblová 
s  Loretou a David Košťál na Laře. Nesmíme 
zapomínat na naše nejmladší, kteří také vyrazili 
ukázat své dovednosti na několik pony závodů 
a domů přijížděli s úsměvem na tváři.  

Velkou vlnu radosti do tohoto pesimistického 
roku nám přinesla letošní hříbata. U nás na 
pastvě se nově prohání 3 hnědé klisničky  
a často nám zpříjemňují den. Jsou velice líbivé, 
a tak jsme v září vyrazili na Výstavu hříbat 
v  Pardubicích. Zde pan Kupka získal Cenu 
chovatele a krásně jsme tím uzavřeli sezónu. Za tým nastupují hráči: Vlastimil Fof, Petr 

Malina, Jan Satranský, Jiří Šeda, Roman 
Klemera, Tomasz Raszka, Ivoš Kotrba, Petr 
Černý, Petr Bek, Mirek Jirka, Pavel Knejp, Milan 
Ponikelský, L. Ponikelský, Pavel Janko, Lukáš 
Ludvík, Pavel Růžek a Matěj Hrubý.

Nejenom příznivci malého fotbalu, ale i ti 
všichni ostatní si mohou aktuální výsledky 
prohlédnout na oficiálních webových stránkách 
malého fotbalu v HK www.malyfotbalhk.cz.

Popřejme společně výše jmenovaným do 
nového roku hodně zdraví, štěstí a mnoho 
takových úspěchů jako v letošním roce 2020.

Fanouškům bych rád poděkoval za podporu 
našich hráčů a popřál jim dobrou podívanou  
a radost z fotbalu i v roce 2021.

Petr Malina

Černožický fotbal

Jezdecký klub Černožice

Postupně koním zmenšujeme tréninkovou 
zátěž a dáváme jim zasloužený podzimní 
oddych. Jezdíme často do přírody na vyjížďky, 
které proložíme  občasnou prací. Některým 
z  našich koní ale jezdecký výcvik naopak 
začíná. Jsou to naše dvě kobylky, které jsou ve 
fázi obsedání a budou se příští rok připravovat 
k  posouzení při výkonnostních zkouškách 
tříletých klisen.

Zima se neúprosně blíží a s  ní i nový rok. 
Doufáme, že bude optimističtější než ten 
letošní, a jsme zvědaví, co nového nám přinese. 

Za JK Černožice, Lenka Mesteková
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Jak se žije v Domově důchodců

Letošní rok začal jako každý jiný. Na jazyku 
ještě doznívala chuť vanilkových rohlíčků, 
v  duši klid, mír a pohoda po proběhlých 
vánočních svátcích. Nikdo z  nás netušil, 
že za dva měsíce bude všechno jinak. Ale 
nepředbíhejme a zavzpomínejme na chvíle, 
kdy nám bylo dobře.   

V  únoru nás navštívil se svou harmonikou  
a písní na rtech náš „starý známý“ pan Pavel 
Filip. Počátek roku je také neodmyslitelně 
spjat s  plesovou sezónou a my si společně 
užili již 5. společenský ples v Kulturním domě 
v  Černožicích. A co by to bylo za ples, kdyby 
své umění opět nepředvedli naši talentovaní 
tanečníci a tanečnice, tentokráte oděni pouze 
do plaveckého úboru, jako sličné akvabely. 
V plesání jsme pokračovali i v březnu, kdy se 
domovem nesla krása a noblesa stylu První 
republiky. Tato krásná akce byla bohužel na 
delší dobu tou poslední.

Domov důchodců
Republika se ocitá v nouzovém stavu, vyhlašuje 
se zákaz návštěv v  domovech pro seniory  
a začíná boj s neviditelným nepřítelem. Klienti 
své blízké neviděli takřka tři měsíce, během 
kterých jsme se maximálně snažili jim tyto 
nelehké chvíle zpříjemnit. Zprostředkovávali 
jsme hovory a videohovory s  jejich blízkými, 
předávali jim balíčky a psaníčka. Věnovali jsme 
se aktivizačním činnostem, jak individuálním, 
tak skupinovým. A jen co se počasí trochu 
umoudřilo, vyráželi jsme vstříc slunečním 
paprskům a svěžímu jarnímu vzduchu do naší 
zahrady.

V  květnu se pomalu objevilo ono pomyslné 
světlo na konci tunelu, blížil se čas otevření 
Domova pro návštěvy a všem se nám vracel 
široký úsměv do tváří. Jak jinak dát najevo 
radost, než písní. Po konci nouzového stavu 
se sešel sbor dobrovolných zpěváků z  řad 
pracovníků našeho Domova a společně jsme 
si pod okny Domova zanotovali známé písně a 
jednu zcela novou, neznámou, kterou složil náš 
technický pracovník Tomáš. 

První polovinu léta jsme prožili příjemně, blízcí 
klientů již mohli na návštěvu, chodilo se do 
zahrady, mastily se karty a jiné společenské 
hry, navštívili jsme také černožickou růžovou 
zahradu. 

Bohužel na konci července se v  našem 
Domově objevil koronavirus, dveře domova 
se opět uzavřely a my všichni museli na 
testy. Bohudík se onemocnění neprokázalo 
u žádného z  našich klientů, a tak jsme se za 
více než 14 dnů mohli vrátit k běžnému životu. 
Radost z  ukončené karantény jsme oslavili 
společným opékáním buřtíků. 

Zářijové a většina říjnových dní probíhala 
poklidně, návštěvy chodily, klienti se bavili  
u společných aktivit, pekl se štrúdl či listové 
růžičky, navštěvovala nás zvířátka ze dvorků 
našich pracovníků, dokud počasí dovolilo, 
chodili jsme ven. Pořídili jsme také několik 
krásných fotografií před podzimně zbarvenými 
stromy.

Naše radost netrvala dlouho, republika se 
opět zahalila do hávu nouzového stavu, brány 
domova se pro návštěvy znovu uzavřely. 
Listopad jsme nepřivítali zrovna vesele, 
bohužel se nám, i přes maximální snahu, 
nepodařilo ochránit klienty před nákazou. 
Roušky jsme vyměnili za respirátory, přidali 
k nim štíty a ochranné pláště a s vervou jsme 
se jali bojovat s oním neviditelným nepřítelem. 

V  době, kdy tento článek píšeme, jsme 
uprostřed boje, přesto se však nevzdáváme  
a věříme v  lepší zítřky. Děkujeme všem, kteří 
nám po celý tento rok pomáhali, šili pro nás 
roušky, darovali občerstvení, přišli a dobrovolně 
pomáhali přímo v Domově, či na nás mysleli  
a usilovně nám drželi palce.

Pevně doufáme, že nastávající čas již 
prožijeme v  klidu, pohodě a hlavně ve zdraví. 
Přejeme všem obyvatelům Černožic, aby ten 
nadcházející rok 2021 byl plný dobrých zpráv, 
pevného zdraví a spousty příjemných chvil 
strávených se svými blízkými. 

 Za DD Černožice Petra Motlová
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Obrázkem z  návštěvy Tří králů v  DD se ještě 
vracíme k Tříkrálové sbírce, která vynesla v naší 
obci 19.102,00 Kč.

Malé ohlédnutí za loňským rokem 

Ještě jsme stihli společenský ples ve stylu 
Mašle a mašličky a pak už nás v březnu „zavřela 
doma“ koronavirová vládní opatření. Pak 
jsme ještě stihli v  srpnu uspořádat promítání 
letního kina na loděnici. Film Bobule3 byl hitem 
letošního léta.

Před koncem roku 2019 jsme uspořádali setkání hráčů společenských deskových  her. Přišli malí i velcí, 
přinesli ukázat, co mají ve svých domácích hernách, některé z deskových her nám laskavě zapůjčil i DDM 
ze Smiřic. Zahráli jsme si a naučili jsme se i něco nového. Bohužel nám vládní omezení v průběhu roku 
neumožnila akci  opakovat.

Činnost Sboru dobrovolných hasičů  
a jednotky JPO Černožice v roce 2020

Činnost byla v  tomto roce velmi omezena 
COVIDEM-19. V lednu a únoru byla prováděna 
pravidelně kontrola techniky. 28.3.2020 
byla provedena příprava vozidla AVIA na 
technickou kontrolu, kterou provedli  Jirka Vl. 
a Dobiáš L.  Dne 16.4. byla provedena kontrola 
STK v  Hradci Králové. V  průběhu roku byly 
prováděny kondiční jízdy řidičů – strojníků. 

Dne 16.5. byl proveden sběr železného šrotu, 
údržba techniky, úklid střechy zbrojnice  
a okolí. 

25. 6. se členové naposled rozloučili 
s nejstarším členem sboru br. Černým. 

V  září se zúčastnil člen sboru T. Letovský 
školení základního kurzu hasiče v  Bílých 
Poličanech.

Dne 17.9. provedl Vl. Jirka přípravu vozidla 
CAS-20 na technickou kontrolu a 24.9. 
proběhla STK.

Se ZŠ a MŠ zajišťujeme soutěž PO očima dětí 
a besedy s ukázkou techniky.

Členové jednotky pomáhali při zajištění 
soutěže okresního kola a pohárové soutěže 
s technikou v Habřině.

Zásahy v roce 2020: 
10.2. odstranění polomů z vozovky 
22.4. požár trávy u řeky Labe 
11.6. záchrana osob 
18.6. čerpání vody Černožice  
24.9. taktické a prověřovací cvičení

Soutěže v roce 2020: 
12.9. pohárová soutěž Habřina – 3. m. 
19.9. pohárová soutěž Černožice – 5. a 6. m.

Chtěl bych poděkovat všem členům SDH  
a jednotky PO za jejich pomoc při zajišťování 
všech úkolů a zásahů při požárech. 

Dále děkujeme sponzorům za jejich přispění 
k zajištění pohárové soutěže v Černožicích.

Hodně zdraví a pohody v roce 2021 přejí všem 
občanům hasiči.

Za JPO III Černožice 
velitel Jiří Košťál

Sbor dobrovolných hasičů  
v Černožicích
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Několika fotografiemi připomínáme krásnou atmosféru Sportovního dne TJ Černožice, kterým jsme se 
rozloučili s prázdninami.

Protože jsme nestihli Dětský den, na rozloučení s prázdninami jsme uspořádali v srpnu Večerní pohádkovou 
cestu – v zahradě mateřské školy se vydalo přes šedesát odvážných dětí plnit úkoly Ježibaby, Bílé paní  
a pozdravili nás i princezna s princem.  

Ještě si jednou fotografií připomeňme tradičně největší sportovní událost roku – letos již 48. ročník 
kanoistického závodu Černožický kilometr.

Naše obec se mění – podařilo se dokončit bourání základové desky 
bývalé ubytovny. Vzpomene si ještě někdo, jak to tu vypadalo před lety?
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Také se mění okolí – stavba dálnice pokračuje rychlým tempem,  
její otevření je plánováno na konec roku 2021.

Velikonoce – cesta ke Chloumku. 

Dálnice směr na Jaroměř o Dušičkách. Konečně došlo i na vybudování odbočovacího 
pruhu u hřbitova – první jednání o možnosti 
zřídit odbočovací pruh se ŘSD proběhlo už 
v roce 2010.

Poplatky za rok 2021
Poplatky za odpad a psy na rok 2021 se 
vybírají v kanceláři obecního úřadu v úřední dny 
v období od 4. ledna 2021 do 31. března 2021. 
Poplatek za odpad můžete uhradit převodem 
na účet 1080816329/0800 variabilní symbol

133721+číslo popisné. Po zaplacení poplatku 
si známku na popelnici vyzvedněte v kanceláři 
OÚ.

Pokud někdo požaduje změnu svozu (snížení 
– zvýšení četnosti), je nutno nahlásit změnu do 
31. 1. 2021.

Evidence obyvatel v roce 2020
V  roce 2020 se narodilo v  obci 10 nových 
občánků, 7 chlapců a 3 holčičky. Bohužel  
z důvodu pandemii Covid – 19 nebylo možné 
uskutečnit tradiční vítání občánků.

Z našich řad v roce 2020 odešlo 20 
spoluobčanů. 

(Tyto informace se týkají pouze osob 
přihlášených k trvalému pobytu v obci).

Informace pro občany

Obecní úřad
Úřední hodiny  
pondělí  8:00 - 12:00 a 13:00 - 17:00 hod. 
středa    8:00 - 12:00 a 13:00 - 17:00 hod.

Telefon: 495 421 221 
E-mail: cernozice@iol.cz

Adresa 
Generála Svobody 268 
503 04 Černožice

Svozový kalendář

Měsíc Svoz 13x - Modrá Svoz 26x - Žlutá Svoz 52x - Zelená

Leden 1

Každý lichý týden  
v úterý

Každý týden  
v úterý

Únor 5

Březen 9, 13

Duben 17

Květen 21

Červen 25

Červenec 29

Srpen 33

Září 37

Říjen 41

Listopad 45

Prosinec 49
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Cílem je spojit potěšení ze 
čtení s radostí z pomoci 
druhým.

Projekt Čtení pomáhá rozdělí 
každý rok 10 milionů korun na 
dobročinné účely. O tom, kdo 
pomoc obdrží, rozhodnou 
dětští čtenáři. Každý školák, 
který se zapojí do projektu, 
získá po úspěšném vyplnění 
testu kredit padesát korun, 
který věnuje na jeden  
z nominovaných projektů.

Knihy jsou rozděleny do 
kategorií podle věku čtenářů 
(1.–5. třída, 6.–9. třída, 
střední škola).

V každé kategorii je k dispozici 
minimálně 120 knih k výběru 
a stále je doplňujeme.

Knihy vybírá odborná porota  
v čele se Zdeňkem Svěrákem.

Zúčastnit se může každý školák nebo student – stačí si otevřít stránky projektu  
https://www.ctenipomaha.cz/, zaregistrovat se, přečíst knihu ze seznamu a vyplnit krátký test. 
Po jeho úspěšném splnění (test můžete opakovat, dokud není bez chyby) získáte na své konto 
kredity, kterými podpoříte vámi vybraný charitativní projekt.

Většinu knih, které jsou v doporučeném seznamu, si mohou zájemci zapůjčit v Obecní knihovně 
v Černožicích. Některé z knih jsou ke stažení zdarma v elektronické podobě na www.knihy.pdf.

Tak prosím čtěte a pomáhejte.

Pomáhej tím, že si čteš

- projekt Čtení pomáhá

Pomáhej tím, že si čteš
Přečti knihu a získej 50 Kč pro někoho, kdo potřebuje tvou pomoc 

Vojta Dyk, Mistr Čti-Wo

www.ctenipomaha.cz

Jízdní řád Českých drah
od 13. 12. 2020

*jede v pracovní dny
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 6. 08*

 7. 07

 8. 08*

 9. 08

 11. 08

 13. 08

 14. 08*

 15. 10

 16. 08*

 17. 08

 18. 08*

 19. 08

 21. 45
  na znamení

Černožice 

Hradec Králové

 5. 00

 6. 35

 6. 59*

 8. 35

 10. 35
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Hradec Králové

Černožice
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Černožice 

Jaroměř
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 16. 03*

 17. 03
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 19. 03
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    na znamení

Jaroměř

Černožice
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www.cernozice.cz
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